



CIRCULAR / CIRCULAIRE N° :

FILE / DOSSIER : 16-2

TO / À : ALL BRANCHES / TOUTES LES FILIALES DATE: December 2025 /
décembre 2025

SUBJECT / OBJET : Amendments to The General By-Laws (as amended to November 2025) /
Modifications aux Statuts généraux (telles qu'introduites en novembre 2025)

Below please find amendments to The General By-Laws as approved by the Dominion Executive Council in November 2025. Please amend accordingly your copies of the By-Laws as described below:

Ci-après les modifications apportées aux Statuts généraux, telles qu'approvées par le Conseil exécutif national en novembre 2025. Prière de mettre à jour vos exemplaires des Statuts, comme indiqué ci-dessous.

SECTION 301.

New 301. m. to read:

m. Valid: Means that the complaint is one that can be brought in relation to conduct set out in 304(a) and is brought within any time limit applicable to the specific complaint. A decision that a complaint is valid is not a determination that the complaint has merit or will likely succeed. It is only a decision that the complaint meets the requirements to move forward through the Article III process to resolution.

SECTION 301

Insérer la nouvelle sous-section (ss.) 301.m. comme suit :

m. Receivable : Se dit d'une plainte relative à un comportement visé à la ss. 304.a. et déposée dans les délais prescrits. La recevabilité d'une plainte n'implique toutefois pas qu'elle soit fondée ni qu'elle conduise à une issue favorable. Cela indique simplement qu'elle satisfait aux exigences requises pour engager le processus prévu à l'Article III et le mener jusqu'à son terme.

SPECIAL SECTION BY-LAWS

137.e. be amended to read:

The Operational Stress Injuries (OSI) section, otherwise known as the BSO Legion OSI, for the purpose of supporting the needs of Veterans and their families, who are affected by OSI is a recognized Special Section of The Royal Canadian Legion with authorized representation on

RÈGLEMENTS – SECTIONS SPÉCIALES

Modifier la ss. 137.e. comme suit :

La section des Traumatismes liés au stress opérationnel (TSO) – aussi appelée BSO Légion OSI –, établie pour répondre aux besoins des vétérans et de leur famille affligés par un TSO, est une Section spéciale reconnue par La Légion royale canadienne et disposant d'une

the Dominion Executive Council.

représentation autorisée au sein du Conseil exécutif national.

401. c. be amended to read:

One representative from each Special Section, the Tuberculous Veterans' Section and the BSO Legion OSI, for a total of two representatives.

Modifier la ss. 401.c. comme suit :

Un représentant de chacune des Sections spéciales – la Section des vétérans tuberculeux et la BSO Légion OSI – pour un total de deux représentants.

Steven Van Muyen
Director, Corporate Services
Directeur – Services organisationnels